路城華人基督教會

Louisville Chinese Christian Church



和散那! 奉主名来的以色列王 是应当称颂的!

"Hosanna! How blessed is the one who comes in the name of the Lord, the King of Israel!"

2021 我爱我家,同心建造。 I love my family, buildup with one heart.

【主日早上九點四十五分】

Bilingual Sunday Worship | 9:45am

主日崇拜網上參加方式 Join Zoom Meeting

ID: 7750453072 Passcode: lccc

从教会網站 https: www.louisvilleccc.org

点击滚动的红色链接或 YouTube



奉獻專用信箱: P.O. Box 91926, KY 40291

6120 Lovers Lane Louisville, KY 40291

Tel: (502) 231-6113

Website: www. LouisvilleCCC.org E-mail: LCCC6120@gmail. com

March 28, 2021

棕榈节主日

三月二十八日 | 九點四十五分

报告		司会
序乐		静默
	You are Good	
宣召		会众
	马可福音 11: 1-10	
祷告		司会
赞美诗歌		领诗 / 会众
	有福的确据	
儿童祝福		Troy Bullock
信息		房正豪牧師
	做主要我做的事	
回应诗歌		领诗 / 会众
	风中的尘埃	
奉献、祷告		司会
•		• • •
诗歌		领诗 / 会众
	113 和散那	
殿乐		默祷感恩
	器乐演奏	

司會	領唱	音響
Michael Boykin	吴丽圆姊妹	邢嵘弟兄
翻譯	伴奏	影視
梁国雄弟兄	P.T.Praise	宇昆渤弟兄

Palm Sunday

March 28 | 9:45am

AnnouncementsW.L.		
PreludeMeditation		
You are Good		
PrayerW.L.		
Call to WorshipW.L.		
Mark 11:1-10		
Hymns of PraiseH. L. Cong.		
Blessed Assurance		
Blessing of ChildrenTroy Bullock		
SermonPastor Steven Fang		
Do what God wants me to do.		
Do what God wants me to do.		
Do what God wants me to do. HymnH. L. Cong.		
HymnH. L. Cong.		
HymnH. L. Cong. Dust in the Wind		
HymnH. L. Cong. Dust in the Wind Offertory and PrayerW.L.		
HymnH. L. Cong. Dust in the Wind Offertory and PrayerW.L. BenedictionPastor Steven Fang		
Hymn		

Worship leader	<u>Hymn Leader</u>	<u>Sound</u>
Michael Boykin	Iris Howard	Rong Xing
<u>Interpreter</u> Edward Leong	Accompaniment P.T.Praise	

【事工报告】

1.【青少年事工】请为青少年事工祷告,時間表如下。

3/28/21:(周日):崇拜,2pm

21/4/3:(星期六): 青年小组团契,晚上7:30pm

- 2.【提醒】如您所知,我们已更改了我们的邮寄地址,以便安全 地接收支票,因为据报邮寄给教堂的支票丢失了。这周有人报 告说支票尚未被教堂兑现,很可能你们中的一些人没有发现在 此零钱之前寄给您的支票没有兑现给教堂;我们建议您检查您 的银行存折。
- 3.【儿童事工】儿童将在复活节的星期日敬拜后,在教堂里进行 复活节彩蛋活動。您的孩子若要參加,请回覆干云,邮箱 nubeyun@gmail.com。连续周末儿童欢乐营第三个星期,有 15~18 名儿童参加。 请为这个为期 5 周的儿童周末欢乐营计划 祷告,并感谢我们的志愿者陈妍蒂、汗云,吴丽园、申文琴、 MichaelBoykin •
- 4. 【主日學】4/4, 11:30pm 主日崇拜後將恢復英语主日學。
- 5. 【受难日、復活節】我们将于4月2日晚上7:30舉行耶稣受 难崇拜。并于 4 日舉行復活節主日崇拜。请为复活节祈祷,疫 情在多人接種疫苗後,牧師盼望能會有能回到教會崇拜,教會 仍然有安全保護措施。
- 6. 【中西部夏令会】MCCA 今年中西部华人基督徒夏令会將於 7/2,3,4,晚上 6:30pm~9:30pm 舉行,主講員謝偉光、馮秉程兩 位牧師,今年我们教会与莱城教会主办,因疫情尚未解除,将 改为网上聚会但仍须承担责任,请大家关心参与並邀請朋友們 來參加。



(Announcements)

1. [Youth's Program] The schedule for our Youth Program is below, please pray for this program.

3/28/21:(Sunday):: Youth Worship, 2 PM 4/3/21:(Saturday): Youth Cell Group, 7:30 PM

- 2. [Reminder] As you know we changed our mailing address in order to receive checks securely because checks mailed to the church have been reported missing. This week someone reported a check not being cashed by the church yet, it's possible that a few of you have not discovered that your check sent before this change did not make it to the church; we suggest you review your bank book.
- 3. 【Children's Program 】 The Children will have an Easter Egg Hunt at the Church on Easter Sunday after Worship. If you want to include your child please RSVP to Wang Yun, nubeyun@gmail.com.
- 4. [Sunday School] The English Sunday School will resume in person on 4 April, it will immediately follow the Morning Worship Service.
- 5. **[** Easter **]** We will conduct an in person Good Friday Service at 7:30 PM on 2 April 2021 and have Easter Worship Service on the 4th. Please pray for the safety of our church.
- 6. [MCCA] (MCCA) Summer Retreat. As the pandemic has not fully resolved, this year's retreat will be a virtual meeting on Zoom. We encourage our church co-workers and volunteers in all areas to participate in the meeting. We will co-host this year's event with the Lexington church. We have a responsibility to support this effort, please get involved, and let's serve together.

【上周出席人数 Last Week Attendance】

主日崇拜	Sunday Worship	37
祷告会(周三)	Prayer Meeting (Wed.)	19
细胞小组团契	Cell Group Fellowship	0
青少年团契	Youth Fellowship	0

【2021 奉献报告 Offering Report】

年度預算	Annual Budget	\$216,738.00
二月预算	February Budget	\$18,061.50
二月奉献	February Total	\$0.00
全年累积奉献	Total Offering	\$27,060.00

【復活節事奉人员】

4/4/2021 EASTER SUNDAY

講員 Speaker 房正豪牧师 Pastor Steven Fang

領會 Worship Leader Phillip Howard

領唱 Hymn Leader 邱清忠弟兄 Jack Chiu 司琴 Pianist 吴抒芬姊妹 Florence Su 曲姗姗姊妹 Melody Qu

翻譯 Interpreter

【影視 PPT & Video】

阿翔 Alex

【音響 Sound】

邢嵘弟兄 Rong Xing

路城华人基督教会 新開奉献专用信箱: LCCC P.O.BOX 91926 Louisville, KY 40291 * 所有銀行回收支票背面應有教會印章。